
Skolebestyrelsesmøde - Referat 

Torsdag den 20. august 2020 – fysisk på skolen 

Kl. 19:00- 21:15 

Deltager: Karsten, Charlotte, Loa, Mette, Knud, Katja, Rie, Fie og Karina 

Afbud: Lars Birk 

Ikke til stede: Elevrådsrepræsentanter endnu ikke valgt 

 

 

 

Emne (og ansvarlig) 
 

 

Indstilling 

 

Tid 

 

Beslutning – hvem gør hvad 
 

 
1 

 

 
Valg af ordstyrer 

 
Beslutning 

 
19:00-

19:00 
 

 
Mette 

 
2 

 
Godkendelse af referat fra 
sidste gang, samt dagens 

dagsorden 
 

 
Beslutning 

 
19:00-
19:05 

 
Godkendt 

 
3 

 
Meddelelser: 

- Skolens leder 
- Formanden 
- MED-udvalget 

- Fra skolen 
- SFO 

 
 

 

 
Orientering 

 
19:05- 

19:20 

 
Skolens leder: 

Corona fylder meget i 
skolens hverdag, da vi skal 
sikre os hele tiden at tage 

de nødvendige 
forholdsregler i forhold til 

sundhedsmyndighedernes 
anbefalinger. Der er til dato 

ikke konstateret nogen 
smittede på skolen. 
Skolen har fået flere positive 

erfaringer i corona-tiden, 
som vi håber at kunne gøre 

brug af fremover. 
 
Formanden:  

Skole og forældre har 
udarbejdet en tjek-liste til 

brug i 
skolebestyrelsesarbejdet, 
som skal bruges i det 

kommende års arbejde.  
Der ønskes et kursus for de 

forældrevalgte 
skolebestyrelsesmedlemmer. 



Katja har udarbejdet to 
flotte forslag til plakater, der 

skal være med til at styrke 
tiltrækningen af medlemmer 

til bestyrelsen.  
 
Fra Skolen: 

Skolen afvikler et lokalt 
legepatruljekursus ved MIF 

tirsdag den 25.08. 
 
SFO:  

Der er dags dato indskrevet 
85 børn i SFO og der er flere 

på vej. Det forventes at der 
næste år kommer to 
0.klasser. 

 
MED-udvalget: Det første 

møde i medudvalget er 
mandag den 24.08 
 

 

 

4 

 

Valg til skolebestyrelsen 
 

 

Beslutning 

 

19:20- 
19:35 

 

Der planlægges nyt valg til 
skolebestyrelsen i slutningen 

af september. 
Skolen sørger for 
ophængning af plakater og 

information. Det foreslås ar 
de mindste børn får et trykt 

eksemplar med af 
plakat/information med 
hjem i postmappen og at 

plakater/information sendes 
ud til alle forældre på Aula. 

 

 

 
 
5 

 

 

 
 
Værdiproces 

 

 
 
Orientering 

og 
drøftelse 

 
 

 

 
 
19:35-

19:50 
 

 

 

 
 
Det er et mål at igangsætte 

en grundig værdiproces på 
skolen. 

I den forbindelse har der 
været drøftelser med en 
ekstern konsulent. Denne vil 

gerne lave et mundtligt 
oplæg for bestyrelsen. I 

første omgang en kort 
beskrivelse af hvorledes 



pågældende kan bidrage. 
Samt hvordan en profilering 

af skolen kan indtænkes. 
Der er enighed om, at der 

skal ses mere end én aktør 
inden beslutning evt. tages.    
 

 
 

 
6 

 
Jubilæum  

Behandles sammen med 
punkt 7 
 

 
Beslutning 

 
19:50-

19:55 
 

 
Fastsættelse af ny dato:  

Jubilæet afholdes den 23. 
april 2021. 

 
7 

 
Møde med omgivende 

samfund 
 

 

 
Beslutning 

 
19:50- 

19:55 

 
Fastsættelse af ny dato:  

Mødet med det omgivende 
samfund afholdes i 

forbindelse med 
Skolebestyrelsesmødet den 
20. oktober.  

 
8 

 
 

 

 
SFO  

 

 
Orientering 

og 
drøftelse 

 

 
19:55- 

20:05 

 
Punktet vedr. ny SFO var på 

kommunalbestyrelsesmødet 
onsdag den 19.08 som 

lukket punkt. Og den videre 
proces er derfor ikke kendt. 
 

 
9 

 
Madordning 

Behandles sammen med 
punkt 10 

 
Drøftelse 

og 
beslutning 

 

 
20:05- 

20:30 

 
SuperBrugsen har valgt at 

opsige muligheden for, at 
eleverne via ordning kan 

bestille et varmt måltid 
mandag og fredag.  
 

Der var enighed om at 
sende levering af den varme 

mad to gange ugentligt i 
udbud og evt. koble det med 
det sortiment, der i dag 

dagligt leveres fra Brugsen. 
Udbuddet skal tage 

udgangspunkt i skolens 
madpolitik. 
 

 

 

 
10 

 

 
Madpolitik  

 

 

 

 

 

 
Der prioriteres blandt: 



Beslutning 
– indstilling 

til KSU 

20:05- 
20:30 

 
 Morgenmad til børn, 

der p.t. passes i 
Mopælappen, som 

fremadrettet kan 
passes i SFO 
 

 Bedre udvalg i 
kantinen.  

 
 Frugtordning 

 

 
 Lydisolering/generel 

forbedring i de 
nuværende 
spisefaciliteter. 

 
Skolebestyrelsen ønsker at 

bruge de afsatte midler for 
indeværende år til en 
generel forbedring af 

forholdene i kantinen. Man 
ønsker at forbedre 

akustikken med lydlofter og 
på sigt udskifte inventaret 
så kantinen bliver mere 

indbydende at opholde sig i. 
 

 
 

11 

 
 

IT-politik status – og 
status på indkøb 

 
 

Drøftelse 

 
 

20:30-
20:40 

 
 

I forbindelse med indkøb af 
nye computere, er det aftalt 
at mobil (IT) politikken 

revideres, og justeres, da 
alle elever i udskolingen vil 

have en computer til 
rådighed.  
 

Der er bestilt 149 
computere, der forventes 

leveret til skolen ultimo 
september. 

Mobilpolitikken skal 
konverteres til en IT-politik, 
nu hvor eleverne også får 

computere. 
Der nedsættes en 

arbejdsgruppe bestående af 
en fra ledelsen og nogle 



lærerrepræsentanter til at 
lave et udkast til en IT- 

politik, der skal forelægges 
skolebestyrelsen. 

Skolebestyrelsen ønsker 
fokus på at den nuværende 
mobilpolitik efterleves. 

 
 

 
12 

 
Trivselsmåling  

 
Orientering 

 
20:40-

20:50 

 
Kort orientering om generelt 

billede, jf. rapporter, og 
konkret anvendelse på 
skolen.  

Der er ikke store udsving i 
de år trivselsmålingen har 

været gennemført. 
De dårlige toiletforhold på 
skolen bliver fortsat nævnt 

som et problem. Disse tages 
der dog hånd om aktuelt 

med forbedring af 
toiletfaciliteterne. 
 

 
13 

 
Elevplaner 

 

 
Orientering  

 
20:50-

21:00 

 
Opfølgning på evt. punkt på 

seneste møde vedr. 
elevplaner.  

Elevplanerne skal ligge klar 
før skole-hjem samtalerne 
og vil indeholde status og 

mål. 
 

 
14 

 

 
Datoer for skb-møder 

  
21:00 

21:10 

 
De foreslåede datoer er 

godkendt. 
 

 
15 
 

 
Evt. 

  
21:10- 
21:15 

 

 
Det forslås at man kigger på 
mødetidspunktet for 

skolebestyrelsesmøderne.  
Det foreslås at lægge 

møderne tidligere på dagen. 
Ledelsen kommer med tre 
forskellige udspil til næste 

møde, hvor der tages 
beslutning om fremtidig 

mødetidspunkt. 
 



Tilstedeværelsen på 
forældremøderne blev 

fordelt blandt de 
forældrevalgte medlemmer. 

 

 

16 
 

 

Personsager 

  

21:15 
21:15 
 

 

Intet 

     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


